
Fylkestingsvalget 2023 
 
RIK mener: 
 
Folkehelse: Økt inkludering og integrering – hele livet 
Anlegg: Bedre, flere og enda mer mangfoldige idrettsanlegg 
Toppidrett: La oss gjøre de beste flere – slik at talenter velger Rogaland 
Næringsutvikling: Idrettens 75 000 årlige idrettsarrangementer bidrar betydelig til 
næringslivet i våre bo- og arbeidsfelleskap 
Bærekraft: Idretten svarer på mange av FNs bærekraftsmål, men det er ikke nok...  
 
Folkehelse: Økt inkludering og integrering – hele livet 

• Vi ber om at rammen for Folkepulsen, etter 13 år på samme nivå, reguleres – og for 
framtiden årlig reguleres for pris- og lønnsvekst 

• Vi vil gjerne samarbeide om å redusere «økonomi som barriere», også for morgendagens 
toppidrettsutøvere som lever under fattigdomsgrensen 

 
Anlegg: Bedre, flere og enda mer mangfoldige idrettsanlegg 

• La oss sammen realisere flere stategisk viktige idrettsanlegg i hele Rogaland for å få best 
mulig idrettsanlegg i hele fylket 

o Vi ber om en økt satsing av regionale midler til realisering av strategisk viktige 
idrettsanlegg rundt om fylkets fem soner (Kolombus sin sonedefinisjon) 

o Vi heier på at fylkeskommunen får større handlingsrom i forhold til spillemidlene 
som går til idrettsanlegg i fylket 

• Vi vil utrede etablering av landets andre paraidrettssenter, og se på mulighetene for å 
samlokalisere dette med Idrettens hus – i tilknytning til etablert idrettspark i Rogaland  

• Vi ønsker at idrettslagene rundt om i kommunene også skal ha rett til gratis tilgang i 
fylkeskommunale idrettsanlegg (som har mottatt «idrettens» spillemidler», på lik linje med 
kommunale idrettsanlegg 

 
Toppidrett: La oss gjøre de beste flere – slik at talenter velger Rogaland 

• Vi ber om at støtten til utbredelse av kompetanse og tilrettelegging for morgendagens 
toppidrettsutøvere via Olympiatoppen Sørvest løftes opp på nivå med Folkepulsen 

• Vi ser at fylkets langvarige satsing på Talenter Mot Toppen og Toppvolley Norge gir 
resultatet, og ber om at rammene for satsingen styrkes, slik at også utøvere fra andre 
idrettslinjer kan få bedre tilgang til kompetanse fra de to spissede tilbudene 

 
Næringsutvikling: Idrettens 75 000 årlige idrettsarrangementer bidrar betydelig til 
næringslivet i våre bo- og arbeidsfelleskap 

• Vi vil ha fylkeskommunen med på å utvikle og forankre en oversikt over felles strategisk 
viktige idrettsarrangmenter i fylket vårt 

• Fylkeskommunen kan stimulere destinasjonsselskaper, næringsliv og oss i idrettskretsen til å 
samarbeide mer målrettet og helhetlig 

• Sammen kan vi få tilbake Idrettsgallaen og NM-veka i 2025 
 

Bærekraft: Idretten svarer på mange av FNs bærekraftsmål, men det er ikke nok...  

• NIFs nye bærekraftsstrategi ble framlagt før årsskiftet 2023  

• Planen vil bli gjenstand for vår egen analyse, når vi våren 2023 starter arbeidet med RIKs 
langstidsplan for 2024-2027 

• Idretten leverer allerede godt på mange av FNs bærekraftsmål, men spesielt klimamålene 
må bli gjenstand for større oppmerksomhet i årene som kommer 

• Sammen med fylket ønsker vi å drøfte mulighetsbildet  
 
Rogaland idrettskrets er ellers tilfreds og avhengig av nivået på fylkeskommunens grunnstøtte, og at 
denne årlig justeres for pris- og lønnsvekst. Dette utgjør fundamentet i vår gode samhandling om felles 
mål. 
 


